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Data Sheet

Models 1696, 1697 &
1698
DC Switching Programmable 
Power Supplies

BK Precision’s new models 1696, 1697, and 1698 DC Switching
Mode Programmable Power Supplies offer 200 watts of power.
This series of laboratory grade, switching mode, programmable
power supplies are ideal for repetitive test routines in R&D,
Production, Product Evaluation and various applications.
Information appearing on the large back-lit LCD makes the panel
controls simple and easy to use in spite of it’s sophisticated fea-
tures.  Because of the MCU (Micro-Controller Unit) and the relat-
ed software, user re-calibration without opening the case is an
added bonus.  When used with a standard PC, the supplied user
friendly software and built in RS-232 interface provides two way
communication improving the functionality of these unit.  Data
logging with color graphic display in adjusting range Voltage,
Current, Watts, and time periods are all valuable tools in data
analysis.

Specifications

1696 1697 1698
Output Voltage: 1-20Vdc 1-40Vdc 1-60Vdc
Output Current: 0-10A 0-5A 0-3.3A
Ripple & Noise: 25mV 25mV 25mV
Load Regulation: 0.5%+200mV 0.5%+100mV 0.5%+100mV
Line Regulation: 50mV 50mV 50mV
Input Voltage: 90 – 265VAC, 50/60Hz
Display meter: 4 digit – display LCD Ammeter, Voltmeter and Power meter
Meter Accuracies: 1.5% + 2 counts
LCD Module Back light: 48 x 6mm
Cooling System: thermostatic control fan
Protection Devices: Over Temperature, Tracking OVP
Approvals: CE



 

 
 

Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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